

Head of Conveyor Belt Testing

## Stefan Tappeiner (Dr.-Ing.)



Stefan is an expert in the field of mass mining methods. He is distinguished by many years of operational experience related to bulk materials handling at open cast mines worldwide.

After his doctorate at the Institute for mining and mining machinery at the University of Hannover, Stefan became principal engineer at a manufacturer of steel cable for mining purpose. Later he took the entrepreneurial and technical responsibility for the surface mining related segments of a Materials handling OEM and at Continental ContiTech Conveyor Belt Group.

Since 2007 he successfully heads our mining departments at RWE Technology International GmbH.

Besides, Stefan is a sworn expert by the Chamber of Commerce (IHK) for Cologne, publicly appointed in the fields of: Belt conveyor, cables and conveyor belts.

## **What gives you most satisfaction in your work?**

The daily prove that business is conducted by people.

## **Why did you choose RWE TI?**

It was the natural choice on both sides.

## **„Our aim is your success“**

### **What it means to me:**

Taking responsibility for your success is my way to make friends.

Head of Conveyor Belt Testing

## Stefan Tappeiner (Dr.-Ing.)



Stefan Tappeiner ist Experte im Bereich Abbauverfahren. Er verfügt über jahrelange Betriebserfahrung mit Schüttgut-Fördertechnik in Tagebauen rund um den Globus.

Im Anschluss an seine Promotion am Institut für Fördertechnik und Bergwerksmaschinen der Universität Hannover arbeitete Stefan Tappeiner zunächst als leitender Ingenieur für einen Hersteller von Stahlseilen für den Bergbau. Später übernahm er bei einem Fördertechnik-Erstausrüster und bei der Continental ContiTech Conveyor Belt Group die unternehmerische und technische Verantwortung für die Tagebau-Bereiche.

Seit 2007 leitet er mit Erfolg die Bergbau-Abteilungen der RWE Technology International GmbH.

Zudem ist Stefan Tappeiner öffentlich bestellter Sachverständiger der IHK Köln für Fördergurte, Seile, Gurtförderanlagen.

## **Was gefällt Ihnen an Ihrer Arbeit besonders gut?**

Der tägliche Beweis, dass das Geschäft von Menschen so erfolgreich getragen wird.

## **Warum haben Sie sich für RWE TI entschieden?**

Das war auf beiden Seiten eine leichte Entscheidung.

## **„Unser Ziel ist Ihr Erfolg!“**

### **Diese Botschaft bedeutet für mich:**

Ich übernehme die Verantwortung für Ihren Erfolg – und das lohnt sich für Sie.